Erratum for Open File 8345
 
When this open file was originally released, there was an error on page 69 in the caption for Figure 3 of Chapter 9, “Porphyry indicator minerals and their mineral chemistry as vectoring and fertility tools”, by J.J. Wilkinson et al. In the third line of the caption, the text ‘metamorphic chlorite’ should have read ‘metamorphic epidote’ instead. 

[bookmark: _GoBack]If you downloaded this open file before May 1, 2018, you will need to download it again to obtain the corrected publication.

Erratum date: 2018/05/01


Errata pour le Dossier public 8345

Lors de la diffusion initiale de ce dossier public, il y avait une erreur à la page 69 dans la légende de la figure 3 du chapitre 9, «Porphyry indicator minerals and their mineral chemistry as vectoring and fertility tools», par J.J. Wilkinson et al. Dans la troisième ligne de la légende, le texte «metamorphic chlorite» aurait dû se lire «metamorphic epidote».

Si vous avez téléchargé ce dossier public avant le 1er mai 2018, vous devrez le télécharger à nouveau pour obtenir la publication corrigée.

Date de l’errata : 2018/05/01

